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Protokół  XLIV sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 23 czerwca 2022 roku 

 

                Obrady czterdziestej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 11 45. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych zgodnie 

z listą obecności.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy,  

5. Anna Malinowska – Naczelnik OR, 

6. Jolanta Tyjas – Dyrektor OSiR Włoszczowa, 

7. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

8. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

9. Ewa Kokowska – Radca Prawny.  

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz .  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady czterdziestej czwartej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady                      

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący-Rady - zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował wprowadzenie               

w punkcie 7.8 projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na roboty budowlane przy 

zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku wraz z wprowadzoną 

zmianą. 

Głosowanie: 15 głosów „za”, porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą został przyjęty. 

Porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XLIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XLIII sesji Rady Miejskiej.  

5. Debata nad raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu             

za 2021 rok, 

2) absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2021 rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2022-2029, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa                       

na 2022 rok, 

5) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Włoszczowa w roku szkolnym 

2022/2023, 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
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Włoszczowa, 

7) Statutu dla Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włoszczowie, 

8) udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym           

do rejestru zabytków. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad.   

                                                                                                                                                                                                                  

Do punktu 3     

Przyjęcie  protokołu XLIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Radych informując, iż protokół  XLIII  sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 30 maja 2022 r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, 

każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi co do 

treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół poddany 

został pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów „za”- protokół XLIII sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia                    

30 maja 2022 r. został przyjęty.  

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał XLIII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XLIII sesji Rady Miejskiej w dniu 30 maja 2022 r. podjęto                 

1 uchwałę, która została udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa      

i  przekazana: 

30 maja 2022 r.- do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  

W okresie między sesjami wydanych zostało 14 zarządzeń dotyczących funkcjonowania urzędu   

i jednostek organizacyjnych.  

Do punktu 5 

debata nad raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2021 rok 

Przewodniczący Rady- powiedział:  

,, Szanowni Państwo Burmistrz przedstawił Raport o stanie Gminy Włoszczowa za rok 2021 

podczas czterdziestej trzeciej  sesji, która odbyła się w dniu 30 maja bieżącego roku. Raport 

umieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej oraz doręczony radnym. W dniu 

dzisiejszym odbędzie się debata nad tym raportem. W debacie ustawodawca przewidział 

możliwość zabierania głosu również przez mieszkańców gminy. Warunkiem zabrania głosu 

przez mieszkańca, było złożenie pisemnego zgłoszenia, popartego podpisami co najmniej 20 

osób w terminie do 27 maja 2022r. W Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Włoszczowa 

zamieszczona została w tej sprawie informacja wraz ze wzorem zgłoszenia. Nie wpłynęło jednak 

żadne zgłoszenie od mieszkańców gminy. Dlatego też mieszkańcy nie mogą brać udziału               

w dzisiejszej debacie nad raportem. Natomiast Radni mogą zabierać głos bez ograniczeń. 

Proszę Państwa, otwieram debatę nad Raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2021 rok – kto 

z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie ‘’  

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że absolutorium to akceptacja oraz uznanie czyjejś 

działalności za prawidłową. Dodała, że zarządzanie gminą to podejmowanie ważnych decyzji 

dla lokalnej społeczności. Po zapoznaniu się z raportem radna podzieliła się spostrzeżeniami                        

i uwagami. Zwróciła uwagę na spadek liczby mieszkańców a także niewielką liczbę urodzeń        

w stosunku do zgonów. Pozytywnie przez radną  została oceniona oświata podkreśliła, że z  roku 

na rok poprawia się komfort pracy nauczycieli oraz dzieci. Słowa uznania skierowane zostały 

również dla działalności świetlicy ,,Przyjaźń’’,, która jest placówką otwartą dla dzieci 

przeżywających trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo wychowawczych oraz dzieci,  

które mogą liczyć na wsparcie wychowawców. Dodała, iż na pozytywną uwagę zasługuje 

działalność Ośrodka Sportu i Rekreacji: poszerzenie oferty dla mieszkańców, prace na obiektach 
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basenu ,,NEMO’’. Wspomniała również o terenach wiejskich gdzie stan wodociągowania 

wynosi prawie 95% a w mieście 99  % o polityce senioralnej, która podnosi jakość życia 

seniorów, profilaktyce czerniaka, akcjach szczepień przeciwko Covid-19 gdzie gmina zajęła        

3 miejsce w regionie i otrzymała 250 tys. zł. Dodała, że na pozytywną  uwagę zasługuje udział 

w programie usuwania azbestu, czyste powietrze, dotacje na wymianę źródła ciepła oraz wyższa 

jakość usług komunalnych i infrastruktury drogowej. Zwróciła uwagę, iż w najbliższym czasie 

gmina musi opracować strategię dającą niezależność energetyczną miastu. Podkreśliła, iż jest 

jeszcze dużo do zrobienia: gospodarka mieszkaniowa, remont ulicy Śląskiej oraz publiczny 

transport zbiorowy. Dodała, iż pomimo  roku  pandemicznego udziały w PIT i CIT były bardzo 

wysokie w stosunku do poprzednich lat. 

Radny Roman Sybis – powiedział, iż raport jest dokumentem bardzo obszernym oraz opisuje 

wszystko co zostało wykonane na terenie miasta  i Gminy Włoszczowa w 2021 roku. Radny 

odniósł się do kilku spraw z raportu. Pochwalił infrastrukturę drogową w Czarncy, Łachowie, 

Rząbcu, Knapówce, Nieznanowicach. Dodał, że inwestycje drogowe poprawiły bezpieczeństwo 

oraz komfort mieszkańców. Wspomniał także, iż rok 2021 był rokiem intensywnych robót, 

kapitalnych  remontów w OSiR dzięki którym  z oferty korzysta więcej osób. Dodał, iż widzi 

potrzebę modernizacji widowni, płyty głównej boiska sportowego, ponieważ jest                                 

w nienajlepszym stanie. Wspominał również o powstaniu nowej  drogi  wraz z chodnikiem  na 

os. Armii Krajowej .Wymienił także działania proekologiczne program wymiany pieca z którego 

skorzystało 74 wnioskodawców co przyczyniło się do poprawy powietrza na naszym terenie.  

Na zakończenie Radny stwierdził,  iż rok 2021 można uznać za udany na terenie gminy,  

ponieważ zostało zrobione ,, kawał dobrej roboty’’.  

Radny Dariusz Gieroń – skupił się na  sprawach  oświaty, spraw socjalnych i kultury.  

Powiedział, iż  2021 roku zmodernizowano kotłownię w Szkole Podstawowej Nr 1 im. Józefa 

Piłsudskiego we Włoszczowie – z filią w Łachowie. W Zespolone  Placówek Oświatowych           

w Kurzelowie zainstalowano instalacje fotowoltaiczne w Łachowie, opracowano dokumentacje 

na budowę boisk w Czarncy, Kurzelowie oraz Koniecznie. Wspomniał o uczniach których 

Burmistrz docenił przyznając stypendia 17  studentom i uczniom klas 7-8 . Dodał , iż gmina 

opłaciła 253 posiłki dla osób starszych, niepełnosprawnych oraz uczniów szkół podstawowych    

i ponadpodstawowych. Nadmienił, iż dużą popularnością cieszy się Włoszczowska  Karta Senior  

60+ z której w 2021 roku skorzystało 45 nowych osób oraz działająca przy niej  Gminna Rada 

Seniorów, która pełni funkcję doradczą i konsultacyjną. Zaznaczył, iż  dużą atrakcją dla 

mieszkańców jest Strefa Aktywnego Wypoczynku.   

Radny na zakończenie stwierdził,   iż wszystkie wymienione inwestycje skutkują tym, że będzie 

głosował za udzieleniem Burmistrzowi  wotum zaufania. 

Radny Piotr Turczyński- powiedział, iż dużym problemem w gminie  jest demografia, ilość 

mieszkańców maleje a tempo spadku  jest na niebezpiecznym poziomie. Stwierdził, iż 

demograficzny trend będzie trudny do odwrócenia. Radny wspominał o nie  tworzeniu nowych 

linii autobusowych o braku komunikacji z dworcami PKP. Wspomniał także o budynkach 

socjalnych przy ul. Wąskiej w których mieszkańcy mieszkają w warunkach  katastrofalnych.  

Radny Jerzy Wiśniewski – wyjaśnił, iż demografia jest problem ogólnoświatowym. Polska nie 

jest jedynym krajem zmagającym się z problemami demograficznymi.  

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głoś. Więcej zgłoszeń nie 

było Przewodniczący zamknął debatę na temat raportu. 

Do punktu 6 

udzielenia Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania 

Przewodniczący Rady- poinformował, że w związku z zakończeniem debaty nad raportem 

o stanie gminy przeprowadzone zostanie głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi wotum 

zaufania. Dodał, że uchwałę o udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania Rada podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Odczytał treść projektu uchwały  

z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu zarządził głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”, 1 głos  ,, przeciw’’,            
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1 głos ,, wstrzymał się ’ ’podjęła uchwałę Nr XLIV/287/22 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy Włoszczowa wotum zaufania.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 

Do punktu 7 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 7.1 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu                     

za 2021 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/288/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Do punktu 7.2 

absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2021 rok 

Przewodniczący Rady- poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej                

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Włoszczowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił, stanowisko Komisji Rewizyjnej sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Włoszczowa z tytułu wykonania budżetu               

za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy są  pytania do projektu uchwał, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/289/22 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa                

z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady- z okazji uzyskania wotum zaufania oraz absolutorium, złożył 

Burmistrzowi  serdeczne gratulacje. Życzył dużo determinacji, motywacji,  pomysłów które 

pomogą w kierowaniu gminą.  

Burmistrz – podziękował Radzie Miejskiej za udzielone wotum zaufania i absolutorium. Dodał, 

iż jest to wyróżnienie  a także mobilizacja to dalszej pracy. Podkreślił, iż zakreślone plany            

w budżecie na 2021 rok udało się zrealizować i jest to zasługa wielu osób i czynników. 

Podziękował za  dobrą współpracę radnym, pracownikom, dyrektorom jednostek, sołtysom 

oraz mieszkańcom, ponieważ przyszłość ojczyzny kreowana jest przez wszystkich. Podkreślił, 

iż działania które zostały zrealizowane w 2021 roku przyczyniły się do poprawy jakości życia 

mieszkańców oraz miały duży wpływ na wygląd naszej małej ojczyzny.  

Wspomniał o dynamicznym rozwoju mieszkalnictwa. Powiedział, że jest to zasługa 

inwestorów,  którzy odnaleźli się  na rynku i widzą potrzebę inwestowania. Dodał, że będzie 

robione wszystko aby nasza mała ojczyna się rozwijała. Miejsca pracy tworzone przez 

przedsiębiorców, podatki które płacą stanowią największy potencjał aby mieszkańcy mogli 

realizować swoje marzenia a my jako samorząd tych marzeń będziemy dopełniać.  

Do punktu 7.3 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa          

na lata 2022-2029 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 
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Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/290/22 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Włoszczowa na lata 2022-2029. 

Do punktu 7.4 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Włoszczowa na 2022 rok  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/291/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Włoszczowa na 2022 rok 

Do punktu 7.5 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Włoszczowa w roku szkolnym 2022/2023 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/292/22 określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Włoszczowa       

w roku szkolnym 2022/2023 

 Do punktu 7.6 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15  głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/293/22 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 7.7 

Statutu dla Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za”, 1 głos  ,, wstrzymał 

się’’ podjęła uchwałę Nr XLIV/294/22  w sprawie Statutu dla Ośrodka Sportu i Rekreacji we 

Włoszczowie 

Do punktu 7.8 

udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku nieruchomym wpisanym do rejestru 

zabytków  
Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XLIV/295/22  udzielenia dotacji na roboty budowlane przy zabytku nieruchomym 

wpisanym do rejestru zabytków. 

Do punktu 8  

Sprawy Różne  

Przewodniczący Rady- powiedział że: cyt.,, Przekazał  Radnym kopie wniosku  z dnia 

15.06.2022 r. który został złożony przez lokalnych Przedsiębiorców, Prawodawców, Kupców    

i Producentów Ziemi Włoszczowskiej wraz z mieszkańcami gminy i miasta Włoszczowa oraz 

opinie prawną w/w wniosku w  sprawie  wstrzymania   postępowania   w sprawie  wydania 
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decyzji  o warunkach zabudowy  lub  mającego na celu  uchwalenie planu zagospodarowania 

przestrzennego  dla inwestycji  wielkopowierzchniowej  zabudowy  handlowej, tzw. Centrum 

Handlowego przy ul. Wiśniowej. 

Jako Przewodniczący Rady Miejskiej działając na podstawie § 59 ust. 2 Statutu Gminy 

Włoszczowa przedmiotowy wniosek skierowałem do przewodniczącego Komisji skarg, 

wniosków i petycji. Wnioskodawcą zapewniony zostanie  udział w posiedzeniu komisji. Zgodnie 

z § 63 statutu przewodniczący komisji zaprasza na posiedzenie komisji, na którym rozpatrywany 

jest wniosek. Komisja przygotuje projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

rozpatrzenia wniosku i przekaże Przewodniczącemu Rady Miejskiej. Projekt ten zostanie 

uwzględniony wówczas w porządku obrad. Kompetencje Rady Miejskiej dotyczą uchwaleniu 

planu zagospodarowania przestrzennego, poza prawem pozostaje natomiast ingerencja 

radnych w decyzję  o warunkach zabudowy wydawaną przez organ administracji publicznej.  

Na każdym etapie postępowania zapewniona jest jawność działania. Termin posiedzenia 

Komisji skarg, wniosków i komisji podawany jest do publicznej wiadomości na trzy dni przed 

posiedzeniem, natomiast sesji z 7 dniowym wyprzedzeniem.  

Jeżeli chodzi o organ wydający decyzję w sprawie warunków zabudowy – zgodnie z Kodeksem 

postępowania administracyjnego stronom postępowania musi zostać zapewniony czynny 

udział, ponadto stronom przysługuje prawo wniesienia odwołania. Organ wydający decyzję 

musi działać w granicach prawa, gdyż w przeciwnym razie naraziłby się na sankcje finansowe. 

Ingerencja radnych w decyzję  o warunkach zabudowy wydawaną przez organ administracji 

publicznej byłaby działaniem niezgodnym z prawem’’.  

Przewodniczący Rady- powiedział, że  każdy radny zapoznał się na posiedzeniu komisji z 

wnioskiem oraz opinią prawną i poprosił Panią mecenas o opinię w  w/w sprawie.  

Radca Prawny Ewa Kokowska – powiedziała, że: cyt.,, Uważam, że pana wyjaśnienie było 

wyczerpujące absolutnie jasne, wyczerpujące stan prawny. I chce jeszcze raz podkreślić.             

W gminie mamy dwa organy: organ stanowiący i organ wykonawczy. Każdy z nich ma 

określony zakres swoich kompetencji. W zakresie załatwiania indywidualnych spraw 

administracyjnych takich jak wydawanie decyzji w zakresie warunków zabudowy wyłączne 

kompetencje należą do organu wykonawczego. Należy wykluczyć na forum Rady Gminy 

dyskusje w sprawie tej decyzji a co mówić o jakiś motywach czy ocenach jakiej treści ma ona 

być. Do kompetencji rady należy ustosunkować się  do złożonego wniosku zgodnie ze statutem 

w trybie przewidzianym statutem za pośrednictwem  Komisji skarg wniosków’’. 

Przewodniczący Rady- powiedział, że otwiera dyskusję w w/w sprawie oraz poinformował, iż 

przed wejściem jest zamieszczona klauzula informacja co oznacza, iż  uczestnicy wyrażają 

dobrowolną zgodę na przetwarzanie swoich danych. Dodał, że dyskusje poprowadzi 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Wiśniewski.  

Robak Jacek –Przedsiębiorca- powiedział, że przyszedł na sesję z ramienia pracodawców              

i przedsiębiorców Włoszczowy oraz przyniósł  wizualizację inwestycji  i chce zapytać                    

o inwestycję , która będzie na ulicy Wiśniowej. Wspomniał, że zrewitalizował centrum miasta, 

poprawiając  wizerunek całego miasta. Powiedział gdy powstanie we Włoszczowie centrum 

handlowe, że jest to  niebezpieczeństwo oraz zagrożenie dla przedsiębiorców Włoszczowy. 

Zaznaczył, że złożona została petycja  i zebrano 100 podpisów firm, które są przeciwko 

wybudowaniu centrum handlowego. Obiekt który ma powstać ma 12 punktów handlowych, 

które zniszczą przemysł. Zaznaczył aby zastanowić się  i przemyśleć czy warto dla obcego 

kapitału zamknąć rynek.  

Radny Jerzy Wiśniewski- powiedział, że nie zgadza się z wypowiedzią przedmówcy, że  

rewitalizacje zrobił dla miasta Włoszczowa. Jako radny i przedsiębiorca uważa że,  zrobił tylko 

dla siebie, ponieważ  czerpie zyski  a przy okazji miasto ładnie wygląda. Dodał, iż rada 

przyjmuje opinie przedsiębiorców. Kompetencje Rady Miejskiej dotyczą uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego, poza prawem pozostaje natomiast ingerencja radnych          

w decyzję  o warunkach zabudowy wydawaną przez organ administracji publicznej. 

Przewodniczący Rady –dodał, że kodeks postępowania administracyjnego zawiera zasady           
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w jaki sposób postępować.  

Robak Jacek – powiedział, że złożenie 6 wniosków po 2000 m i skumulowanie jest to wbrew 

przepisom budowlanym. 

Radny Piotr Turczyński – zapytał czy można postąpić z wnioskiem przedsiębiorców podobnie  

jak postąpiono w przypadku spalarni śmieci. Każdy radny odniesie się do wniosku czy popiera 

czy nie popiera. Dodał, że  jeżeli się do tego wniosku nie odniesiemy to chciałby wiedzieć kiedy 

będzie procedowany.  

 Radny Jerzy Wiśniewski – poprosił o udzielenie odpowiedzi  Przewodniczącemu Komisji 

skarg wniosków i petycji. 

Radny Michał Szafrański – powiedział, że Komisja skarg, wniosków i petycji wniosek 

otrzymała zbierze się w miesiącu lipcu i będzie procedować wniosek. Dodał, że komisja 

przygotuje projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia wniosku i przekaże 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. Projekt ten zostanie uwzględniony wówczas w porządku 

obrad.  

Burmistrz – poinformował, iż jako Burmistrz Gminy Włoszczowa działa z uczciwością, 

podejmuje decyzje zgodnie z  obowiązującymi przepisami prawa tak jak stanowi prawo. 

Podkreślił, że warunki zabudowy wydaje Burmistrz a pozwolenie na budowę wydaje organ 

starosty.  

 Sołtys Ryszard Karpiński– powiedział, iż jego zdaniem w pierwszej kolejności powinno się 

odrolnić działkę a dopiero później prowadzić dyskusję. Dodał, że do opinii  pani mecenas ma 

pewne wątpliwości.   

Radny Jerzy Wiśniewski – poprosił pana sołtysa o nie wydawanie opinii o radcy, ponieważ 

rozmowy powinny dotyczyć wniosku.  

Ewa Kokowska Radca- powtórzyła, że na sesji nie mówi się o sprawach indywidualnych 

decyzji administracyjnej, ponieważ należą do kompetencji Burmistrza i dyskusja jest 

bezprzedmiotowa.    

Radny Marek Gołda – powiedział, że  jego zdaniem nie po to przedsiębiorcy budowali, 

odnawiali budynki i lokale żeby ich ,,wykosić’’.  

Radna Anna Błaszczyk – dodała, iż to prawo powinno służyć mieszkańcom i ludziom to 

mieszkańcy decydują jak chcą żyć. Podkreśliła,  iż trzeba się skupić na rozwoju inwestycji 

przedsiębiorstw, branży produkcyjnej.  

Radny Piotr Turczyński  - powiedział, iż  przychyla się do wypowiedzi swoich  przedmówców 

aby znaleźć sposoby i pomagać ludziom. 

Paweł Ameryk – poprosił o interwencję w sprawie  drogi prowadzącej do oczyszczalnię, 

ponieważ jest ona nie przejezdna. Zapytał  czy  śmieci przywożone na wysypisko są z innych  

miast i czy prawdą jest, że zapłacono karę za niewłaściwe składowanie śmieci.  

Wiktor Fatyga Prezes PGKiM – udzielił odpowiedzi na zadane pytania: wyjaśnił, że na 

składowisku odpadów wykonywane  są  inwestycje związane przetwarzaniem odpadów aby 

ilość odpadów była jak najmniejsza. Powiedział, że na składowisko dostarczane są odpady 

przez firmy z którymi jesteśmy zobligowani do przyjmowania odpadów z określonych gmin. 

Nadmienił , iż żadna inna nowa  firma nie przywozi odpadów. Dodał, że składowisko cały czas 

się przeobraża – oddana została  hala do przywożenia odpadów zmieszanych oraz wykonywane 

są prace aby składowisko było dostosowane do  obecnych warunków. Wyjaśnił, iż  firma kar 

nie zapłaciła tylko jest to różnica między  wartością naliczaną za składowanie odpadów a tą 

która została zapłacona. 

Burmistrz- odpowiedział na pytanie w sprawie  drogi prowadzącej do oczyszczalni; powiedział, 

że doraźnie remont zostanie przeprowadzony. W przyszłości będzie całkowicie odtworzona.  

Sołtys Leszek Gawron- zapytał czy wpłynęło do gminy pismo dot. budowy elektrowni 

wiatrowej, ponieważ został poinformowany, iż jego działki kwalifikują się pod wiatraki.  

Burmistrz- powiedział, że dostęp do ewidencji gruntów i budynków jest  jawny i powszechnie 

dostępny przez portal internetowy zapewniający dostęp do usług danych przestrzennych. 

Radny Michał Szafrański – zapytał o obszar  przywożenia  śmieci na wysypisko oraz  jak 



8 

 

 

inwestycje wielomilionowe, które są wykonywane poprawią sytuację na wysypisku.  

Wiktor Fatyga Prezes PGKiM- powiedział, że  w chwili obecnej nie ma przepisu, który 

mówiłby z których gmin można przyjmować odpady. Dodał, iż są ograniczenia technologiczne 

i dlatego przyjmowana jest taka ilość odpadów, która może być przetworzona. Uzupełnił, iż do 

tego się dąży aby ilość odpadów trafiających na czaszę była jak najmniejsza czyli z odpadów,  

które są dostarczane trzeba  jak  najwięcej wydobyć , przetworzyć te odpady żeby to co jest  

składowane było resztkową wartością.  

Radny Jerzy Wiśniweski- zapytał o urządzenie do przetwarzania paliwa.   

Wiktor Fatyga Prezes PGKiM – wyjaśnił, iż z wszystkich odpadów które zawierają 

węglowodany będzie produkowany olej opałowy który, wykorzystany zostanie  na  własne 

potrzeby. W związku z tym nie będziemy ponosić kosztów, które są ponoszone z produkcją 

energii elektrycznej na składowisku. Największym obciążeniem jest energia elektryczna, 

ponieważ wiele urządzeń zasilane jest energią elektryczną. Dodał również, że inwestycja jest 

w trakcie realizacji.  

Jarosław Czechowski ( Przedsiębiorca) – zapytał o kierunek prac prowadzonych  w sprawie 

dostarczania energii cieplnej.  

Burmistrz – wyjaśnił , że z przewodniczącym oraz zespołem pracowników prowadzone były 

rozmowy i w najbliższym czasie w tym zakresie zostaną podjęte działania.  

Radny Piotr Turczyński- poprosił o informacje dot. wniosku ,, Polski Ład ‘’. 

Burmistrz –powiedział, że szczegółowa odpowiedź została udzielona na piśmie. Dodał, iż 

Gmina Włoszczowa wielokrotnie otrzymywała środki natomiast  inne samorządy nie 

otrzymywały. Zadeklarował, iż zadania które były przewidziane do realizacji    w projekcie 

będą zrealizowane. Działania zostały już podjęte aby pozyskać z innego źródła finansowania 

na przewidziane we wnioskach cele.  

Radny Michał Szafrański -  poruszył następujące kwestie:  

 Nieznanowice otrzymało środki na zwiększenie  i rozbudowę świetlicy. Na jakim 

etapie jest inwestycja, 

 poprosił o zwrócenie  się do zarządcy dróg wojewódzkich o przyspieszenie prac 

poprawiających bezpieczeństwo przejścia dla pieszych od strony woli Wiśniowej,  

 zwrócił się z prośbą o zainstalowanie  osłon odblaskowych na zakręcie od strony 

Konieczna w Nieznanowicach.     

Burmistrz – odniósł się do kwestii Radnego Michała Szafrańskiego- poinformował, że 

dokumentacja na rozbudowę świetlicy jest gotowa, zadanie zrealizowane będzie do końca roku. 

Powiedział, że odblaski w najbliższym zostaną czasie zostaną zamontowane. Pobocza od 

Konieczna do Nieznanowic, które stwarzały niebezpieczeństwo zostały wykoszone. 

Burmistrz – odniósł się do wypowiedzi pana sołtysa Ryszarda Karpińskiego w stosunku do  

Pani mecenas Ewy Kokowskiej. Cyt,, Szanowni Państwo ja jako Burmistrz kierownik jednostki 

decyduje, określam, oceniam pracę swoich  pracowników. Pani Ewa Kokowska jest wybitnym 

mecenasem radcom prawnym i sędziom. Jest to autorytet, jeżeli chodzi o wiedzę prawniczą          

i doświadczenie (…) ’’.  

Jacek Robak ( Przedsiębiorca) -  zapytał kto będzie zaproszony na posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Rady- powtórzył, iż wniosek skierowany został do Przewodniczego Komisji 

skarg, wniosków i petycji i przewodniczy komisji zaprasza na posiedzenie wnioskodawców. 

Jacek Robak ( Przedsiębiorca) -  powiedział aby rada przemyślała czy obiekt,  który ma powstać 

we Włoszczowie ma miejsce bytu i czy łączenie 5-6 obiektów po 1990 m jest zgodne z prawem. 

Dodał,  że jeżeli  budynki zostaną połącznie to każdy budynek musi mieć oddzielną drogę, 

kotłownie , wentylację  oraz muszą być oddzielone od siebie 4 m. Zaznaczył, że  gdy galeria  

zostanie otworzona zamknięty zostanie rynek. Podkreślił, iż o wizerunek miasta  trzeba dbać      

i poprosił o  dokładne przemyślenie.  

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że radni dbają i chcą pomagać włoszczowskim 

przedsiębiorcom. Podkreślił , iż radni muszą działać zgodnie z prawem i przepisami. 

 Jacek Robak ( Przedsiębiorca) – powiedział, że wizualizacja, którą przyniósł przedstawia 
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obiekt  12 tysięcy metrów. Dodał, iż inwestor wybuduje obiekty po 2 tysięcy metrów i za rok 

wszystkie obiekty połączy.  

Burmistrz – kolejny raz powiedział, że działa zgodnie z obowiązującymi przepisami oraz              

z zasadami praworządności. Gmina jest pierwszym organem w postępowaniu natomiast do 

wydania pozwolenia na budowę i decyzję  wydaje starostwo powiatowe wydział budownictwa. 

Radny Zbigniew Woldański – powiedział, że wszyscy którzy otwierają biznes ryzykują. 

Osobiście, też posiada biznes i nie ma wpływu na konkurencję. Dodał, że w dzisiejszych 

czasach popularne są  zakupy przez internet. Podkreślił, że  wszystko o czym rozmawiamy są 

to domniemania. Dodał, że w całej Polsce powstają nowe galerie. Na koniec powiedział , iż 

miasto Włoszczowa potrzebuje rozwoju przez inwestycję. 

Paweł  Bielawski ( Przedsiębiorca) – powiedział, iż warto się zastanowić, ponieważ cały kapitał 

wyjdzie z Włoszczowy a zostaną tylko podatki od nieruchomości.  

Dariusz Górski – Skarbnik Gminy –  powiedział, iż padły nieprawidłowości. Wyjaśnił, że jeżeli 

działalność gospodarcza prowadzona jest na terenie gminy Włoszczowa podatek  od 

nieruchomości będzie płacony od powierzchni. Natomiast osoba która posiada budynek                 

i prowadzi działalność w postaci  najmu powierzchni handlowych a sklepy które są  tam  

umiejscowione i są z kapitałem zagranicznym nie płacą podatku CIT tylko płacą podatek 

według siedziby spółki. Natomiast gmina z tych powierzchni handlowych ma podatek od 

nieruchomości. Nadmienił, że udział w podatku PIT tzw. od osób pracujących będziemy 

posiadać jeżeli osoby pracujące w obiektach będą zameldowane na terenie gminy Włoszczowa.  

Jacek Robak ( Przedsiębiorca) – zapytał ile podatku przedsiębiorcy płacą do gminy. 

Dariusz Górski – Skarbnik Gminy – wyjaśnił, że wpływy z podatku od nieruchomości to  łącznie 

ponad 20 milionów. Dodał, że jeżeli będziemy wiedzieć jaka jest wartość budowli i będziemy 

znać powierzchnię obiektu to będziemy mogli odnieść się do kwot.  

Radna Dorota Hupa –Rutkowska – powiedziała, iż warto wysłuchać mieszkańców co myślą                

o powstaniu parku handlowego. 

Henryka Skiba – Sekretarz – dodała, iż  wniosek jest w trakcie rozpatrywania nie wydana jest 

jeszcze decyzja administracyjna i nie można wpływać na decyzję wydawaną przez organ 

administracji publicznej.  

Paweł Ameryk ( Emeryt)- powiedział, że plan przestrzenny został opracowany i obowiązywał   

i w 2000 roku utracił moc. Dodał gdyby plan zagospodarowania przestrzennego był to nie 

byłoby dyskusji na ten temat .   

Do punktu 9 
Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

czterdziestej czwartej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

   

  Protokołowała                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

/-/   Monika Kozieł                                                                /-/  Grzegorz Dudkiewicz                                                  

   

                                                                    

 

      

 


